



## Protokoll 6 styrelsemöte centralstyrelsen (CS)

**Plats: Zoom**

Datum: 2022-05-11

Närvarande: Gerd Möllers, ordförande,  
Peter Schorling, vice ordförande,  
Anna-Karin Odheim, kassör,  
Ann-Kristin Munter, sekreterare,  
Rolf Karlsson, ledamot,  
Viktoria Odheim Gustafsson, suppleant,  
Daniel Strandberg, avelskommittén,  
Margareta Eliasson, uppfödarkommittén,  
Lena Sönerqvist, utställningskommittén,  
Mikael Lagnevik, PTU- kommittén.

### § 78. Mötet öppnade

Gerd Möllers hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och öppnade därmed mötet.

### § 79. Närvaro:

Se ovan.

### § 80. Förslag till dagordning:

Dagordningen godkändes.

### § 81. Förslag till justerare:

Anna-Karin Odheim valdes till justerare.

### § 82. Föregående protokoll:

Protokoll nr 5 justerades och godkändes för hemsidan.

### § 83. Rapport från kommittéerna:

- Allmän fråga: Klubben får en lista över nya valpköpare från SKK, kommittéerna funderar över hur denna kan användas i klubbens verksamhet.
- Gerd Möllers påminde om dokumentet Mål och arbetsformer 2022, se handlingar under OneDrive, som kommer att diskuteras under junimötet.

### Avel

Daniel Strandberg rapporterade att mentalsektionen har varit aktiv. Det finns planer på utbildningar av MH- och MT-figuranter, varav en i Stockholmstrakten, samt mentalkonferens för klubbens beskrivare under hösten.



## PTU

Mikael Lagnevik rapporterade beträffande den kvarstående reseräkning som rör en deltagare i VM i Lerma. Spanien. Underlaget har kommit in långt efter sista dag, men Mikael Lagnevik uppger att kommittén ändå anser att utläggerna ska ersättas, särskilt eftersom det finns pengar kvar i sponsorpotten. Styrelsen **beslutade** att betala ut det utlägg som avses.

När det gäller avtalet avseende SSM Bruks 2022 har Tina Fridh uppdraget att kontakta Sk Romelanda. Av Sk Romelanda översänt förslag, ink 12, med undantag för förlustklausulen är OK enligt kommittén. Gerd Möllers får i uppdrag att underteckna avtalet i denna form.

Tina Fridh kommer även ha kontakt med Sk Romelanda angående SSM Specialsök. Vi behöver få klarhet i om detta SSM blir av i år.

Sk Köping är på gång att lämna in avtalsförslag angående IGP SSM 2022. Domare från Danmark, Norge och Finland är tillfrågade. Eftersom det är en inofficiell tävling så borde domarförfrågan inte behöva gå via SKK. Mikael Lagnevik kontrollerar saken vidare. Den 21 maj är det planerat figurantuttagning till SSM IGP. I dagsläget är det bara 4 figuranter som anmält intresse. Blir det inte fler så ställer man in uttagningen och alla 4 bjuds in till tävlingen där det sedan avgörs vem som blir ordinarie och reserv.

CS **beslutade** att hos SBK/FS formellt begära godkännande av Sk Köpings namn.

## Uppfödarkommittén

Det har kommit ett önskemål från uppfödarkommittén om att få göra ett namnbyte till uppfödaravdelningen/uppfödarsektionen. Vi diskuterade fram och tillbaka och beslutade oss för att behålla uppfödarkommittén som namn.

Uppfödarkommittén vill ha en egen FB-sida som webmaster kommer hjälpa kommittén att hålla uppdaterad. Det kommer inte att gå att lämna kommentarer på FB-sidan. Denna är endast tänkt för information och marknadsföring av uppfödargruppen. CS **beslutade** ge klartecken till denna FB-sida.

Den 15 juni ordnar kommittén en föreläsning med juridik utifrån nya konsumentköplagen. Det kommer anordnas uppfödarkonferens i samband med organisationskonferensen. Kommittén kommer att kalla till nytt uppfödarmöte den 23 juni. Det finns också planer på att samordna en föreläsning om näringslära med CattleDog-klubben.

## Utställningskommittén

Daniel Strandberg, som SSM-general, rapporterade att SSM Utställning kommer att vara på idrottsplatsen i Tånga Hed som tidigare år med samma avtal som tidigare. Detta är sista året på detta avtal. Det finns rykten om att det är fullbokat som vi behöver dementera via hemsidan m.m., vilket webmaster gör. Tyska domare är klara, liksom deras boende. Frågan hur klubben ska representeras diskuterades. CS svarar för bemanningen av detta tält, varvid det är viktigt att uppfödarkommittén också visar sin verksamhet. Daniel Strandberg framhöll att inga sponsoravtal angående årets SSM Utställning får tecknas utan att underrätta honom.



Lena Sönnerqvist rapporterade att Royal Canin är intresserade av att sponsra klubben, både i stort och på SSM Utställning. De vill gärna ha ett möte med klubben i höst angående detta. I övrigt kommer utställningskommittén att ha arbetshelg kommande veckoslut. I samband med detta kommer kommittén att se över svar till SBK/SKK angående SRD. Lena Sönnerqvist meddelade vidare att Ingrid Hansson lämnat kommittén. CS framför sitt tack till Ingrid Hansson för hennes insatser i kommittén. Lena Sönnerqvist underrättar webmaster så hemsidan uppdateras i detta hänseende.

#### §. 84. Inkommande skrivelser. Anmäls om inget annat anges.

37	220221	skrivelse från medlem	CS
38	220312	Information från WUSV gällande Österrike, universalsieger	CS, PTU, CUK
39	220211	Skrivelse från SBK avel o hälsa	CS, Avel
40	220321	SBK intresse av att hålla våra UHP domare	CS, Avel, PTU
41	220323	Domarförslag till WUSV Danmark	CS, PTU
42	220329	Skrivelse från medlem	CS
43	220329	Skrivelse från medlem	CS
44	220329	Skrivelse från medlem	CS
45	220329	Skivelse från Fredrik Hansson	CS
46	220330	SBK Inbjudan föreläsning	CS, avel
47	220331	Skrivelse från SBK gällande licenshanteringen	CS, PTU
48	220325	Info fr WUSV ang General Annual Assembly	CS, Avel
49	220325	Info fr SBK ang test av skyddslicensutbildning	CS, PTU
50	220329	Richterfreigabe samt info fr WUSV ang kvalitetsbetyg VA	CS, CUK, avel, SSM-general, Sk Högländet
51	220329	Inbjudan till Dialog Grå 21 april	CS
52	220330	SBK Inbjudan föreläsning Agria Breed Profiles	CS, alla kommittéer
53	220331	Info från SBK UG Bruks ang tillägg till regler för bruksprov	CS, PTU
54	220404	Info fr SBK ang kontroll av medlemskap	CS, alla kommittéer
55	220405	Kallelse till Sv Draghundsportförbundets Förbundsstämma 23 april	CS, Cilla Ö, PTU
56	220405	Info från WUSV ang VM i Danmark	CS, PTU
57	220405	Richerfreigabe Sk Ågesta	CS, cuk, Sk Ågesta
58	220405	Info SBK uttagna domare och figuranter SM och NoM 2022	CS, PTU
59	220406	Info WUSV ang Winner Argentino 2022	CS, alla kommittéer
60	220406	Info från SBK ang hantering av licenser	CS, PTU
61	220412	Info från SBK ang hantering av licenser	CS, PTU
62	220414	Påminnelse fr Sv Draghundsportförbundet om förbundsstämma	CS, Cilla Ö, PTU
63	220414	Info från SKK ang SRD och brakycefala raser	CS, avel, cuk
64	220405	Svar från Fredrik Hansson på utg 9/2022	CS
65	220321	Tillägg till nyttjanderättsavtal tidigare Sk Hässle-Hässleholms kommun	CS
66	220413	Påminnelse Nyttjanderättsavtal Sk Hässle-Hässleholmskommun	CS
67	220 422	Inbjudan NoM 2022	CS, PTU fk, hemsidan



68	220425	SBK Info april	CS, alla kommittéer
69	220425	WUSV inbjudan domarseminarium i Chile	CS, avel, CUK
70	220428	Kontaktinfo Norsk Schäferhundklubb	CS, alla kommittéer
71	220428	Info fr WUSV att Nya Zealand lämnat	CS, alla kommittéer
72	220503	WUSV påminnelse General Assembly	CS
73	220504	Påminneelse fr SBK att godkänna prov o tävling	CS
74	220509	Skrivelse fr Sd Sthlm om forts handläggning	CS

### § 85. Utgående skrivelser

Utgående skrivelser anmäls om inget annat anges.

8	220316	Skrivelse fråga till Sk Eskilstuna
9	220401	Svar på Fredrik Hanssons skrivelse ink 6/2022
10	220408	Information angående Kansliet
11	220414	Skrivelse till Fredrik Hansson ang Sk Hässle, svar ink 64/2022
12	220414	Skrivelse till Hässleholms kommun ang Sk Hässle
13	220418	Uppsägning av kontorshyra
14	220419	Slutrapport till SBK/SKK ang tidigare Sk Hässle
15	220419	Fråga till UG IGP ang tillgodoräkna meriter på SSM
16	220419	Skrivelse till SBK med krav på delaktighet i nya stadgar
17	220419	Förfrågan t SBK ang nedläggning av Sk Gbg
18	220510	Svar till Hässleholms kommun

### § 86. Rapport CS.

#### a) Ordförande

Gerd Möllers rapporterade att hon haft möte i Dialoggrupp Grå den 21 april, inget särskilt att rapportera från detta tillfälle. Hon har vidare haft kontakt med SBK/Ulrika Norell angående medlemsregistrering och hur vi ska registrera valpmedlemskap via uppfödargruppen samt om det finns möjlighet att även registrera medlemskap i våra lokalklubbar. Svaret på detta är att frågan om valpmedlemskap fn. inte går att hantera via Membersite men att SBK är medvetna om problemet som vi delar med flera rasklubbar. Ulrika Norell ska också på sikt titta på frågan om vi skulle kunna registrera våra lokalklubsmedlemmar via Membersite. Gerd Möllers rapporterade vidare att avtalet med MG Event nu är klart för underskrift.

#### b) Vice ordförande

Peter Schorling uppger att han tittat på frågan om vi har något att ta upp beträffande WUSV General Assembly men gör bedömningen att inget är aktuellt för oss.

#### c) Sekreterare

Bokning av organisationskonferens. Anki Munter uppgav att det datum som vi först föreslog redan var uppbokat på den platsen vi planerat att vara. Vi beslutade att sätta ett nytt datum, i första hand 12-13 november och i andra hand 16-17 november.



d) **Kassör**

Anna-Karin Odheim rapporterade att hon nu har tillgång till klubbens bankkonton och bokföring vilket fungerar bra. Vilket kommer att framgå nedan har de medlemsärenden där kansliet inte skött inregistreringen under våren krävt extremt mycket arbete, vilket inte är slutfört än.

e) **Ledamot/Sd ansvar**

Rolf Karlsson rapporterar att han inte fått besked från kansliet om vilka distrikt som redovisat sina årsmöteshandlingar. Han kontaktar kansliet och meddelar Anna-Karin Odheim till vilka distrikt medlemspengen kan utbetalas. CS **beslutade** utbetala medlemspengen, 37,50 kr per medlem, så snart som möjligt till alla distrikt som redovisat. Dock avvaktar vi med Sd Stockholm, se ink 74 och nedan.

f) **Suppleant /medlemsansvar**

Vicki Odheim Gustafsson rapporterade att det kommit ca 25 st nya medlemmar, någon varje dag. Alla nya medlemmar får direkt ett välkomstbrev med info om klubben. Det har varit och är mycket arbete med att hjälpa tillrätta i nya medlemsystemet. De medlemmar som betalat in sin medlemsavgift till klubben under våren och som inte registrerats korrekt i Membersite har nu kontaktats, ca 70 st. Klubben får betala tillbaka den medlemsavgiften till medlemmen och be dem att betala in till SBK för att medlemsregistreringen ska fungera. Det verkar dock som om många gör detta.

### § 87. Ny kanslifunktion

CS **beslutade** att redan nu göra adressändring för klubben till kassörens adress. Gerd Möllers får i uppdrag att göra detta. Det uppdrogs vidare till Peter Schorling att se till att adressändringen slår igenom så att alla dokument m.m. uppdateras. Gerd Möllers får vidare i uppdrag att hänvisningen till telefontid på hemsidan tas bort, eftersom den inte verkar fungera och vi inte löst denna fråga än. Tillsviare får kontakt ske via resp. mailadress.

### § 88. Slutrapport Hässle.

Det finns en slutrapport på ärendet med Hässle, se utg 14. Ärendet är nu avslutat.

### § 89. Agria

Klubben kommer att ta kontakt med Agria för ny handlingsplan. Gerd Möllers och Anna-Karin Odheim får i uppdrag att boka ett möte med Agria.

### § 90. Tillgång till Membersite

Det finns en "titt-behörighet" i medlemsregistret Membersite som kan delas ut till distrikt och lokalklubbar. CS **beslutade** att riktlinjen för vem som ska få denna behörighet är dels sammankallande i kommittéer, dels kassörer i Sd och Sk. Det är medlemsansvariga i CS som registrerar behörighet.

### § 91. Statistik till WUSV

Den handling som skickats till WUSV går igenom, varvid det uppdrogs åt Peter Schorling att ändra klubbens adress hos WUSVs kansli.



**§ 92. RASK**

CS beslutade utse Gerd Möllers och Peter Schorling till klubbens representanter i RASK.

**§ 93. Skrivelse från Schäferdistrikt Stockholm**

En skrivelse har inkommit från Stockholmsdistriktet, ink 74. Gerd Möllers och Rolf Karlsson får i uppdrag att besvara denna.

**§ 94. Ink 152-2021 Sd Dalarna**

Frågan bordläggs.

**§ 95. Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

**§ 96. Beslut på dagens möte.**

*§ 83. Rapport från kommittéerna:*

**PTU** – CS beslutade att betala ut kvarstående utlägg avseende en deltagare i VM i Lerma/Spanien.

CS beslutade att hos SBK/FS formellt begära godkännande av Sk Köpings namn.

**Uppfödarkommittén** – CS beslutade ge klartecken till ny FB-sida för uppfödarkommittén.

*§ 86. Rapport CS.*

Ledamot/Sd ansvar – CS beslutade utbetala medlemspengen, 37,50 kr per medlem, så snart som möjligt till alla distrikt som redovisat. Dock avvaktar vi med Sd Stockholm, se ink 74 och nedan.

*§ 87. Ny kanslifunktion*

CS beslutade att redan nu göra adressändring för klubben till kassörens adress. Gerd Möllers får i uppdrag att göra detta.

*§ 90. Tillgång till Membersite*

CS beslutade att riktlinjen för vem som ska få titt-behörighet till Membersite är dels sammankallande i kommittéer, dels kassörer i Sd och Sk.

**§ 92. RASK**

CS beslutade utse Gerd Möllers och Peter Schorling till klubbens representanter i RASK.

**§ 94. Ink 152-2021 Sd Dalarna**

Frågan bordläggs.

**§ 97. Nästa möte.**

Bestämdes att nästa möte trots allt ska ske via zoom och hållas tidigt på söndagen den 5 juni. Gerd Möllers, Peter Schorling och Anki Munter får i uppdrag att planera mötet.



**§ 98. Mötet avslutas.**

Gerd Möllers avslutade och tackade för visat intresse.

**Vid protokollet**

**Ordförande**

Ann-Kristin Munter

Gerd Möllers

**Justerare**

Anna-Karin Odheim